
ورزشی

با همان روش گذشته برای ایران مدال کسب خواهم کرد

رستمی: به پیشنهاد کشورهای خارجی فکر نکردم 
سرویس ورزشی-

وزنه بردار طلایی المپیک که همچنان در اردوی تیم 
ملی حاضر نمی شود در تازه ترین صحبت هایش تصریح 
کرده همچنان برای کشورمان به روی تخته می رود و به 

پیشنهاد کشورهای خارجی فکر نمی کند.
مشکلات سرمربی تیم ملی وزنه برداری و کیانوش رستمی 
به قوت خود باقی است. بعد از آنکه سجاد انوشیروانی به دلیل 
غیبت کیانوش رســتمی در تمرینات تیم ملــی، نام وی را از 
جمع ملی پوشــان خط زد، رئیس فدراسیون مصاحبه ای انجام 
داد و گفت اختلافات انوشــیروانی و رســتمی فنی است، نه 

شخصی. 
وی در گفت و گویی که خبرگزاری ایسنا آن را روز یکشنبه 
روی خروجــی خود قرار داد، گفت: در این که رســتمی یک 
ورزشکار حرفه ای بســیار توانمند است و این که باید حرمت 
انوشــیروانی هم به عنوان سرمربی تیم ملی حفظ شود، شکی 
نیست. به هر حال اختلافات شخصی بین انوشیروانی و رستمی 
وجود ندارد و فقط نقطه نظرات فنی بین این دو نفر وجود دارد 
که در حال تلاش برای نزدیک کردن این نقطه نظرات هستیم. 
وی تصریح کرد: اعتقادم این اســت که رستمی می تواند 
بــا رونــد حمایتی که از او صــورت می گیــرد، دومین مدال 
طــلای المپیک خود را هم به دســت آورد که با کســب این 
مدال می تواند به عنوان یکی از جاودانه ترین و پر افتخار ترین 
ورزشکاران کشــورمان محسوب شود و خودش را بیشتر جزو 
نوابغ فدراسیون کشور ثبت کند. در کل انتظارم این است که 
رفتارها از فردی به گروهی تبدیل شــود تا کارها را با تعاملات 

بیشتری حل کنیم.
الان زمان شرکت در مسابقات کشورهای اسلامی نیست

بعد از این صحبت های علــی مرادی، اما مواضع کیانوش 
رستمی تغییر نکرد و وی صراحتا عنوان داشت همان مسیری 
را که قبل از المپیک آغاز کرد، ادامه خواهد داد. قهرمان وزنه 

برداری المپیک روز گذشته در گفت و گویی اظهار داشت: قبل 
از المپیــک لندن گفته بودم باید چهار مدال المپیک کســب 
کنم، خدا را شــکر تا به امروز دو مــدال المپیک از بازی های 

لنــدن و ریو گرفتم. ان شــاءالله با کمک مســئولان و وزارت 
ورزش، دو مــدال دیگر هم خواهم گرفت. من همیشــه تنها 
تمرین کرده ام، برای المپیک ریو هم هرگز حاضر نشــدم زیر 

 2 میلیارد باشگاه استقلال بلوکه شد
شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی حساب باشگاه استقلال را 

بلوکه کرد. 
بعد از اینکه چندی پیش سازمان مالیاتی یک میلیارد تومان از حساب استقلال 
برداشــت کرد، روز دوشــنبه 25 بهمن شرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی 
2 میلیارد موجودی حســاب باشــگاه اســتقلال را بلوکه کرده است. ظاهرا مسعود 
معینی، عضو هیئت مدیره استقلال برای امضای برخی از سندهای مالی به باشگاه 
می رود و بعد از امضای چک ها، مشــخص می شــود که حساب باشگاه استقلال به 
دلیل شکایت صورت گرفته ناشی از بدهی احتمالی باشگاه به شرکت توسعه با حکم 
قضایی، مسدود شــده است. استقلالی ها در تلاش هستند تا این مشکل را برطرف 

کنند تا این دو میلیارد سرنوشتی مشابه یک میلیارد قبلی پیدا نکند.
میان وعده ها صدای مربی تپانچه را درآورد!

مربی تیم تپانچه پسران در نامه ای به وزیر ورزش، از مشکلات مالی 
فدراسیون تیراندازی گلایه کرد.

بعد از شکایت یکی از نامزدهای ریاست فدراسیون تیراندازی بعد از دو سال 
دیوان عدالت اداری، انتخابات این فدراســیون را باطل کرد و مهدی مبینی از 
سوی وزارت ورزش به عنوان سرپرست انتخاب شد، اما با حضور سرپرست هم 
نه تنها بهبودی در شرایط مالی فدراسیون ایجاد شد، بلکه مربیان و تیراندازان 
همچنان از شرایط نامساعد و مشکلات مالی ناراضی هستند. در حالی که پیش 
از این قرار بود تیراندازان به تعداد بیشــتر در مســابقات جهانی هند شــرکت 
کنند، اما مشــکلات مالی باعث شد تا این تعداد به 8 نفر کاهش پیدا کند، اما 
شرایط نگران کننده در فدراسیون تیراندازی، وضعیت تمرینی است که به گفته 
ورزشکاران این نوع شرایط تمرینی، مناسب حضور در مسابقات جهانی نیست. 
نکتــه جالب دیگــر و قابل تأمل اینکه مربی تپانچه پســران از میان وعده های 
فدراســیون گلایــه کرد و با نامه ای کــه به وزیر ورزش نوشــت، در این مورد 
تأکید کرد که 4 پرتقال و 4 قوطی شیر میان وعده ملی پوشان در دو روز است. 
جعفرزاده در این نامه خطاب به وزیر ورزش نوشته است؛ شما روش تقسیم 4 
پرتقال و 4 قوطی شیر کوچک را برای چهار نفر در 2 روز به بنده آموزش دهید، 
آیا این پرتقال های خراب در دفتر شما یافت می شود. وی همچنین تأکید کرد: 
اردوی تیراندازان را برای سفر به کیش هماهنگ کرده بود و در حالی که اعلام 
شــده ورزشــکاران هیچ هزینه ای را در کیش نپردازند و فدراسیون فقط بلیت 

هواپیما را تقبل کند، اما سرپرست فدراسیون با این موضوع مخالفت کرد.

نظر سرمربی تیم ملی تمرین داشــته باشم. اما نمی دانم چه 
اصراری به این موضوع دارند. 

وی در واکنش به این جمله که »به نظر می رســد ادامه 
این روند به ضررش تمام شود«، عنوان داشت: اصلا؛ برای یک 
قهرمان المپیک صلاح نیست که در میادین آسیایی به میدان 
برود. این مسابقات برای من که هشت مدال المپیک و جهانی 
دارد خیلی ارزش ندارد. خود فدراســیون و وزارت ورزش هم 
می دانند که حضور من در مســابقات قهرمانی آسیا و بازیهای 
اســلامی اجباری نیست. مهم این است که من پرچم ایران را 
در دنیا به اهتزاز دربیاورم نه آســیا. بعد از اســتراحت پس از 
المپیک هم تمریناتم را شروع کردم تا دوباره پرچم کشورم را 
در مســابقات جهانی و المپیک به اهتزاز دربیاورم. هدفم این 

است که پرافتخارترین وزنه بردار دنیا باشم نه ایران.
رستمی ادامه داد: من در دنیا نمی شناسم ورزشکاری که 
با شرایط من مدال المپیک گرفته باشد. هر کس این توانایی را 
در خود دید که تنها تمرین کند و بتواند رکورد المپیک را بزند 
قطعا به او افتخار خواهم کرد، اما در دنیا هیچ فردی را ندیدم 
که با شــرایط من تمرین کند و مدال بگیرد. همه ورزشکاران 
در میادین مختلف به خصوص المپیک یک مربی کنارشــان 
داشــته اند. اما من بدون مربی بــرای المپیک تمرین کرده ام. 
معمولا ورزشــکاران در طول سال نهایتا دو بار می توانند خود 
را به حداکثر آمادگی برســانند اما من زمانی که برای المپیک 
تمرین می کردم طی شش ماه، به حداکثر آمادگی رسیدم. اگر 
کســی توانست با شرایط من، به چنین مرحله ای از آمادگی و 

مدال برسد، قطعا ورزش را کنار می گذارم. 
قهرمــان طلایی ایــران در المپیک ریــو در پایان درباره 
پیشنهاداتی که از آذربایجان و قطر داشت، تصریح کرد: من 3 
پیشنهاد داشتم ولی هیچ وقت به آنها فکر نکردم. من یک ایرانی 
هستم و برای کشــورم تلاش می کنم تا مدال بگیرم. کیانوش 

همچنان در ایران وزنه می زند تا پرچم کشورش را بالا ببرد.

حدیث دشت عشق

به یاد دانشجوی شهید »مجتبی آدینه وند«
طلبۀبیسیمچی

شــهید مجتبی آدینه  وند در سال ۱345 در 
خانواده ای متوســط و مذهبی در شهر کوهدشت 
استان لرستان چشــم به جهان گشود. سال های 
اول زندگانی را درحالی سپری نمود که کشور در 
خفقان ستم شاهی به سر می برد و دوره ابتدایی را 
در یکی از مدارس شهر به تحصیل پرداخته و در 
کنار آن با شــرکت در کلاس های قرآن و معارف 
اســلامی و مجالس و محافل جشن و سوگواری 

ائمه اطهار)ع( در مسجد جامع شهر از همان ایام کودکی و نوجوانی رابطه خویش 
را با مسجد و روحانیت مستحکم نمود. 

در جریان انقلاب اسلامی و پس از پیروزی در جلساتی که توسط اسفندیاری، 
نماینده ملت در مجلس تشکیل می شد شرکت نموده و با شروع جنگ تحمیلی و 
تأسیس بسیج دانش آموزی در تابستان سال ۶۰ جزء افراد پیشرو بوده و در اولین 
دوره آموزشــی به آموختن فنون نظامی پرداخت. چند ماه بعد برای نخستین بار 
عاشقانه به ســوی جبهه های نور علیه ظلمت شتافته و در عملیات افتخارآفرین 

طریق القدس و فتح بستان به جهاد و مبارزه با صدامیان کافر پرداخت.
 زمســتان ســال ۶۱ با یک گردان از نیروهای رزمی شهر به جبهه عزیمت 
نموده و در عملیات والفجر مقدماتی به عنوان بی سیم چی گردان تا آخرین توان 
خود به مبارزه پرداخت و در فروردین ســال ۶2 به جهت تحصیل علوم اسلامی 
به حوزه علمیه اصفهان رفت و پس از چند ماه به زادگاه خویش بازگشــته و در 

حوزه علمیه شهر خود تحصیل را دنبال کرد. 
 با آغاز عملیات والفجر 8 طاقت نیاورده و به شــهر آزاده شــده فاو عزیمت 
کرده و پس از چند ماه حضور در میان یاران به دانشگاه برگشت و در این میان 
همیشــه از فراق یاران رنج می برد تا این که در زمســتان سال ۶5  برای آخرین 
بار به ســوی میعادگاه عاشقان شــتافت و در عملیات کربلای 4 که زمینه ساز 
پیروزی های عظیم در عملیات کربلای 5 و ۶ در تاریخ چهارم دی ماه ســال ۶5  
در حالی که بیش از 2۰ بهار از زندگی پربارش نمی گذشت به آرزوی دیرینه خود 

شهادت نائل شد.

رئیس کمیته ملی المپیک می گوید در تلاش هســتیم تا پایان اســفندماه در مورد اصلاح اساســنامه به 
جمع بندی برسیم.

 کیومرث هاشمی ظهر سه شنبه در حاشیه مراسم تجلیل از شهدای شاخص مدافع حرم در مورد حضور ایران در بازی های 
کشورهای اسلامی، بیان  کرد: در ستاد عالی بازی ها برنامه ریزی خوبی انجام داده ایم. نگاه کیفی نسبت به بازی های کشورهای 

اسلامی داریم که ان شاء الله رنگ مدال ها طلا باشد و تلاش می کنیم بتوانیم از ارزش های ایران در این رقابت ها دفاع کنیم.
هاشمی درباره خزانه دار کمیته ملی المپیک و این که مدت زمان زیادی از معرفی خادم به عنوان سرپرست می گذرد اما 
هنوز حق امضا ندارد، تصریح کرد: خزانه داری کل کشــور می گوید کســی که ذی حساب می شود باید کارمند دولت باشد. از 
این رو ما مشکل داریم و در حال  رایزنی هستیم تا این مسئله بر طرف شود. در صورتی که نتوانیم این موضوع را حل کنیم 
باید یک نفر را به عنوان جایگزین معرفی کنیم. تلاش می کنیم که با رعایت قوانین دستگاه های نظارتی تا دو هفته  آینده در 
این مورد به جمع بندی برسیم. رئیس کمیته ملی المپیک در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر این که روند بررسی و اصلاح 
اساسنامه کمیته ملی المپیک به کجا رسیده است؟ تاکید کرد: با توجه به این که اصلاح و تصویب اساسنامه باید مورد تایید 
مراجع مختلفی از جمله IOC، مجمع کمیته ملی المپیک و هیئت اجرایی و هم چنین هیئت وزیران برســد، برای تسریع در 
انجام کار همکاری  و هماهنگی نیز با وزیر ورزش و جوانان داشته ایم به طوری که داورزنی و خادم در جلسات اصلاح اساسنامه 

حضور دارند. برنامه ما این است تا پایان اسفندماه به جمع بندی برسیم و به هیئت وزیران ارسال کنیم.

جمع بندی اصلاح اساسنامه کمیته ملی المپیک تا پایان اسفند برنامه بازی های لیگ جهانی والیبال 2017 اعلام شد

برنامه بازی های تیم ملی والیبال ایران در رقابت های 
لیگ جهانی 2017 اعلام شد.

در ســطح یــک لیگ جهانــی ســال 2۰۱7 دوازده تیم 
صربستان، برزیل، فرانسه، ایتالیا، لهستان، آمریکا، روسیه، ایران، 
بلژیک، آرژانتین، بلغارســتان و کانــادا با یکدیگر در گروه های 

متفاوت و در سه هفته مسابقه می دهند.
ملی پوشــان ایران در هفته نخست دوم تا چهارم ژوئن به 
مصاف تیم های برزیل، ایتالیا و لهستان در گروه A می رود، در 
هفته دوم 9 تا ۱۱ ژوئن با تیم های صربستان، آرژانتین و بلژیک 
در گروه D مســابقه می دهد. ایران در هفته دوم لیگ جهانی 
میزبان گروه D است که تیم های صربستان، آرژانتین و بلژیک 
به تهران خواهند آمد.تیم ملی والیبال ایران در هفته سوم لیگ 
جهانی سال 2۰۱7 با تیم های آمریکا، روسیه و لهستان در گروه 
H همگروه اســت و از ۱۶ تا ۱8 ژوئن به مصاف آنها می رود. به 
این ترتیب تیم ملی والیبال ایران در دور مقدماتی این رقابت ها 
علاوه بر ایران در کشورهای ایتالیا و لهستان با تیم های برزیل، 
ایتالیا، لهستان، صربســتان، آرژانتین، بلژیک، آمریکا، روسیه 
مسابقه می دهد. برنامه بازی های ایران در لیگ جهانی والیبال 

2۰۱7 به شرح زیر است:
هفته اول )ایتالیا میزبان(:

* ایران – ایتالیا، جمعه ۱2 خرداد ساعت 22:3۰
* ایران- برزیل، شنبه ۱3 خرداد ساعت ۱9:3۰

* ایران- لهستان، یکشنبه ۱4 خرداد ساعت ۱9:3۰

هفته دوم )ایران میزبان(:
* ایران – بلژیک، جمعه ۱9 خرداد ساعت 2۱:۱۰

* ایران – صربستان، شنبه 2۰ خرداد ساعت 2۱:۱۰
* ایران – آرژانتین، یکشنبه 2۱ خرداد ساعت 2۱:۱۰

هفته سوم )لهستان میزبان(:
* ایران – آمریکا، پنجشنبه 25 خرداد ساعت ۱9:55

* ایران- لهستان، شنبه 27 خرداد ساعت 22:4۰
* ایران- روسیه، یکشنبه 28 خرداد ساعت ۱9:55

تغییر برنامه ورود کولاکوویچ به تهران
برنامه های سرمربی تیم ملی والیبال ایران برای حضور در 
تهران تغییر کرد. اما در شرایطی که قرار بود ایگور کولاکوویچ 
این هفته بــرای امضای قرارداد خود با فدراســیون والیبال و 
رسمی شدن مســئولیت جدیدش به تهران بیاید وی به دلیل 
انجام برخی امور اداری در کشورش، زمان آمدنش به تهران را 
تغییر داد.بر این اســاس این مربی اهل کشــور مونته نگرو روز 
یک شنبه یکم اســفندماه به تهران می آید.نظارت بر بازی های 
حساس مرحله نیمه نهایی پلی آف لیگ برتر والیبال و انتخاب 
بازیکنان برتر برای دعــوت به اردوی تیم ملی والیبال از دیگر 
برنامه های ســرمربی جدید تیم ملی در مدت حضور در ایران 
خواهد بــود. لیگ برتر والیبال مردان ایران 25 اســفندماه به 
پایان می رسد و نخســتین اردوی تیم ملی والیبال ایران برای 
حضور در رویدادهای پیش رو بعد از تعطیلات نوروز ســال 9۶ 

آغاز می شود.

 ایران - آمریکا؛ 25 خرداد 96 در لهستان

ناصر حسین پور پیشکسوت کشتی ایران و دارنده 
مدال طلای ارتش های جهان و نوجوانان جهان پس از 

تحمل دوران سخت بیماری دارفانی را وداع گفت .
ناصر حســین پور، پیشکســوت جویباری کشتی ایران و 
دارنده مدال های طلای ارتش های جهــان و نوجوانان جهان 
بامداد روز دوشنبه در منزل خود درگذشت.امین حسین پور، 
فرزنــد آن مرحوم با اعلام این خبر، اظهار کرد: پدرم ســاعت 
2:3۰ بامداد دوشــنبه پس از تحمل دردها و رنج های بیماری 

ســرطان و خونریزی مغزی غریبانه به دیار باقی شتافت. ناصر 
حسین پور در حالی طی ســه سال گذشته در بستر بیماری 
بود که فرزند او روز یک شــنبه - یــک روز پیش از فوت - از 

بی توجهی مسئولان طی این مدت شدیدا گلایه داشت. 
سرویس ورزشی کیهان درگذشت این پیشکسوت 
ورزش ایران را به خانــواده آن مرحوم و جامعه ورزش 
ایران تســلیت می گوید و برای آن مرحوم غفران الهی 

آرزومند است.

پیشکسوت کشتی ایران درگذشت 

مهدی بی باک می گوید که عدم انسجام در تکواندو ضربه زیادی به این رشته زده است.
ســرمربی جدید تیم ملی تکواندو در خصوص ســمت جدیدش، اســتعفای مقانلو از ســرمربی گری تیم ملی، مسابقات 

کشورهای اسلامی و قهرمانی جهان به اظهارنظر پرداخت که گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:
* در یک مقطع بعد از المپیک شــرایط روحی و روانی خیلی خوب نداشــتم. نیاز داشــتم که از تیم دور باشم و به کارهایی 
شــخصی بپردازم تا اینکه کمیته فنی به بنده لطف داشــتند و این کار سخت و بسیار مهم را بر عهده من گذاشتند و من در 
خود می بینم که بتوانم به تیم ملی خدمت کنم. امیدوارم انســجام قبل را به دست آوریم، زیرا این عدم انسجام ضربه زیادی 

به تکواندو زد.
* در خصوص اســتعفای مقانلو از ســرمربی گری تیم ملی باید بگویم مقانلو جایی نرفته اســت. او جزو بدنه تکواندو است. او 
افتخارات زیادی کســب کرده اســت و بنده افتخار همکاری با وی را داشته ام. من چیزهای زیادی در کنار او یاد گرفتم و نه 
تنها مثل مربی،  بلکه مثل برادر در کنار هم بودیم. مقانلو به حدی بزرگ است که سالیان سال از تجربیات او استفاده می کنم. 
مقانلو تنها مدتی از تکواندو دور شده و این بدین معنا نیست کلا از تکواندو رفته است. من از تجربیات او استفاده خواهم کرد 

و از مشاوره او بهره می برم. باید از زحماتی که برای تکواندو کشیده اند تشکر کنم.
* با توجه به اهمیت مســابقات کشورهای اسلامی و نزدیکی به قهرمانی جهانی تیمی که به مسابقات اسلامی اعزام می شود 
با کادری جداگانه اســت، زیرا اهمیت خاصی برای کاروان ورزشی ایران دارد. تیم اصلی را هم برای مسابقات قهرمانی جهان 

اعزام خواهیم کرد.
* برنامه اصلی من برای مســابقات قهرمانی جهان دو دوره مســابقات انتخابی اســت که مرحله اول با تعداد زیادی برگزار 
می شــود. ما در سال های قبل نیز روش های خوبی برای انتخابی تیم   ملی داشتیم و من برای این که اعتراضی به وجود نیاید 

شایسته سالاری خواهم داشت.
* من کادر خود را انتخاب کردم و با مشورتی که با فدراسیون خواهم داشت طی روزهای آینده کادر را معرفی می کنم.

از تجربیات مقانلو استفاده می کنم
بیباک:برایاینکهاعتراضیبهوجودنیایدشایستهسالاریخواهمداشت

مخالفت مردم سوئیس با برگزاری المپیک 
زمستانی 2۰2۶ در این کشور

منطقه گراو بوندن ســوئیس که قرار بود نامزد میزبانی المپیک زمســتانی 
2۰2۶ شود به دلیل منفی شدن نتیجه  رفراندوم کنار می کشد.

گراو بوندن هنوز به صورت رســمی کناره گیری نکرده اســت. با این حال با 
نبود حمایت مردمی این منطقه نمی تواند نامزد میزبانی المپیک زمستانی شود. 
۶۰ درصد مردم این منطقه به رفراندوم رای منفی دادند. گراو بوندن یکی از دو 
منطقه سوئیس است که قصد داشت نامزد میزبانی شود. منطقه دیگر سیون در 
غرب کشور است. دولت، ارگان های تجاری و رهبران ورزشی سوئیس همگی از 
میزبانی گراوبوندن حمایت کرده بودند. آنها معتقد هستند این میزبانی می تواند 
صنعت توریســم و زیرســاخت های این منطقه را بهبود ببخشــند. با این حال 
مخالفان این نامزدی به هزینه های برگزاری المپیک اعتراض دارند. پیش از این 
نیز قرار بود مسابقات Davos در گراوبوندن برگزار شود که بازهم نتیجه  رفراندوم 
آن منفی بود. در حال  حاضر کلگری کانادا و سوئد قصد گرفتن میزبانی المپیک 
زمستانی 2۰2۶ را دارند. قرار اســت رفراندومی برای میزبانی سیون نیز برگزار 
شود. سخنگوی کمیته  المپیک سوئیس در این  باره گفت : معتقدیم در میزبانی 
نیازمند حمایت کامل مردم است. بنابراین به تصمیم مردم احترام می گذاریم. در 
سال های اخیر مقاومتی در رابطه با میزبان شدن برای المپیک در منطقه وجود 

داشت. هنوز هم این مقاومت احساس می شود.
رونالدینیو جانشین لیونل مسی را پیدا کرد

برنده دو توپ طلای فوتبال جهان معتقد است که گابریل ژسوس می تواند 
جانشین لیونل مسی شود و بهترین بازیکن جهان لقب گیرد.

گابریل ژسوس در المپیک ریو 2۰۱۶ به همراه برزیل توانست عنوان قهرمانی 
را کسب کند. او سپس راهی منچسترسیتی شد و نمایش خوبی نیز در این تیم 
داشته؛ به طوری که عملکرد بی نظیر او باعث نیمکت نشینی سرخیو آگوئرو شده 
است. رونالدینیو با حمایت از هم وطن ۱9 ساله اش عنوان کرد: ژسوس می تواند 
جای مســی را بگیرد و بهترین بازیکن جهان شود. ژسوس ۱9 ساله در ۶ بازی 
ملی همراه برزیل توانسته چهار گل به ثمر برساند. رونالدینیو درباره این بازیکن 
گفت : منچسترسیتی باید به خود ببالد که چنین بازیکن بزرگ و با استعدادی را 
در اختیار دارد. شاید او بهترین بازیکن جهان در آینده باشد. او در حال  حاضر هم 
توانســته است کیفیت بالای بازی خودش را نشان بدهد. هم اکنون لیونل مسی 
بهترین بازیکن جهان اســت. همیشه گفتم نیمار روزی بهترین بازیکن می شود 
ولی اکنون گابریل ژسوس تنها ۱9 سال دارد و به نظرم تمام توانایی های لازم را 

برای این که روزی بهترین بازیکن جهان شود در اختیار دارد.

نکته  ورزشی

صفحه 9
سه شنبه 2۶ بهمن ۱۳9۵ 

۱۶ جمادی الاول ۱۴۳۸ - شماره 2۱۵۶2

جایزه و نشان جهانی لاروس امشب به بهترین ورزشکار پارالمپین جهان در موناکو اعطا می شود.
از سوی بنیاد لاروس ۶ ورزشکار پارالمپین کاندید دریافت نشان جهانی شده اند: سیامند رحمان قوی ترین مرد پارالمپین 
جهان و دارنده مدال طلای دسته ۱۰7+ کیلوگرم پارالمپیک های ریو 2۰۱۶ و لندن 2۰۱2، ایهار بوکی شناگر اهل بلاروس، 
خانم عمرا دوراند دونده اهل کوبا، مارســل هاگ دونده اهل سوئیس، خانم سوفی پاسکو شناگر نیوزلند، خانم بئاتریس ماریا 

ویو از ایتالیا در رشته شمشیربازی با ویلچر؛ شش کاندیدای دریافت نشان جهانی هستند. 
22 ســپتامبر 2۰۱۶ بنیاد جهانی لاروس نام ســیامند رحمان را به عنوان یکی از شش کاندیدای شایسته دریافت نشان 
جهانی اعلام کرد. این جایزه یکی از بزرگترین و معتبرترین جوایز جهانی اســت که هرســاله برگزار می شــود و به بهترین 

ورزشکاران جهان در بخش های مختلف اعطا می شود. 
از میان برگزیدگان ادوار گذشــته جایزه لاروس می توان به نواک جوکوویچ، یوســین بولت، سرنا ویلیامز و دانیل دیاس 
اشاره کرد. مراسم اهدای جوایز امشب در موناکو آغاز خواهد شد.  به دعوت بنیاد لاروس سیامند رحمان دیشب برای شرکت 

در مراسم عازم موناکو شد.

رقابتسیامندرحمانبا۵کاندیدابرایدریافتنشانجهانی
تیمهای ملی کشتی آزاد ایران و آمریکا برای حضور در رقابت های جام جهانی، وارد شهر کرمانشاه شدند.

اعضای تیم ملی کشتی آزاد ایران و آمریکا، برای شرکت در این مسابقات روز گذشته وارد شهر کرمانشاه شدند. تیم ایران در 
این رقابت ها در گروه B با تیم های ترکیه، هند و مغولستان هم گروه است. آمریکا نیز با تیمهای روسیه، گرجستان و آذربایجان 
در یک گروه قرار دارد. رقابت های جام جهانی کشتی آزاد با حضور 8 کشور برتر دنیا، روزهای 28 و 29 بهمن ماه در سالن امام 
خمینی)ره( کرمانشاه برگزار می شود.همچنین دیروز بهمن اختیاری مسئول کمیته اطلاع رسانی مسابقات جام جهانی کشتی 
با بیان اینکه کار فروش بلیت های این مسابقات به صورت اینترنتی از چند روز پیش در سایت sport.ir۱9 آغاز شده و تاکنون 
حدود 4۰ درصد بلیت ها به فروش رفته اســت، گفت: بعداز صندلی گذاری ظرفیت ورزشگاه امام خمینی)ره( کرمانشاه حدود 
هزار نفر شده که برای هر نوبت از مسابقات تا ظرفیت ۱8۰۰ بلیت را برای فروش اینترنتی گذاشته ایم. مسئول کمیته اطلاع  سه 
رسانی مسابقات جام جهانی کشتی آزاد کرمانشاه گفت: از مجموع 72۰۰ بلیتی که در قالب چهار نوبت )صبح پنجشنبه، عصر 
پنجشنبه، صبح جمعه و عصر جمعه( برای فروش گذاشته ایم، تاکنون 29۰۰ بلیت به صورت اینترنتی به فروش رفته است. وی 

افزود: بلیت این مسابقات تنها بصورت اینترنتی بفروش می رسد و فروش دستی در محل ورزشگاه نخواهیم داشت. 

حضورتیمهایکشتیایرانوآمریکادرکرمانشاه

نظر به اینکــه در اجرای قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های 
فاقد سند رســمی برابر رأی شــماره ۶۱28-۱395 مورخ 95/۱۰/28 تصرفات آقای 
یونس مجدم شــماره شناسنامه 993 صادره از اهواز فرزند خلف دارای کد ملی شماره 
۱752334۶55 نسبت به یکباب ساختمان به مساحت 3۰3/۶8 متر مربع در قسمتی 
از ششدانگ پلاک 2۶92/۱9 واقع در بخش دو اهواز اخبار خروجی به نام کریم مجدم 
منجــر به صــدور رأی گردیده برابر ماده 3 قانون مزبور مراتــب در دو نوبت به فاصله 
پانزده روز جهت اطلاع عموم آگهی می گردد تا هر کس نســبت به تصرفات مفروزه و 
مالکیت ایشــان اعتراض داشته باشــد از تاریخ انتشار نوبت اول این آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را مستقیماً به اداره ثبت اسناد و املاک اهواز تسلیم و رسید دریافت 
نمایند و معترض مکلف است ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
به مقامات قضایی تقدیم و گواهی تقدیم دادخواست اخذ و به اداره ثبت محل تحویل 
نماینــد. بدیهی اســت در صورت عدم وصول اعتراض در موعــد مقرر اداره ثبت برابر 

مقررات اقدام به صدور سند مالکیت خواهد نمود.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱395/۱۱/2۶
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱395/۱2/۱۱

نصرت الله- کفیل اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو اهواز

آگهی موضوع ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

۵/4880 م / الف

سرمربی تیم ملی تاکید کرد

آینده از آن جوانان بسکتبال ایران است
سرمربی تیم ملی بســکتبال ایران گفت: بازیکنان 
جوان را وارد ترکیب تیم ملی کردیم و مطمئن باشــید 

آینده برای آن هاست.
مهران حاتمی  درباره حضور تیم ملی در مسابقات غرب آسیا 
و ژاپن اظهار کرد: حضور تیم ملی در تورنمنت غرب آسیا و ژاپن 
اتفاق بسیار خوبی بود. توانستیم شرایط خودمان را با حریفان 
آینده بسکتبال ایران بســنجیم و خودمان را برابر آنها محک 
بزنیم. رقابت با تیم های شــرق آســیا که سرمایه گذاری بسیار 
خوبی برای آینده خود انجام داده اند فرصت بسیار خوبی بود و 
این امکان را در اختیار ما قرار داد که بتوانیم از وضعیت آنها با 
خبر شویم. دو بازی بسیار سنگین و البته بسیار خوب در ژاپن 

داشتیم و من از عملکرد تیم هم راضی هستم.
سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران با اشاره به این که ایران 
ترکیب اصلی اش را نداشــت ادامه داد: ما به این دو تورنمنت 
نرفتیم که با بردن تحول و پیشــرفت مان را فدا کنیم. ما تیمی 
با میانگین ســنی پایین به غرب آسیا اعزام کردیم و پس از آن 
با تیمی جوان تر راهی ژاپن شــدیم. این اتفاق فرصتی بود که 
جوان ترهای ما بتوانند با حریفان قوی رقابت کنند و خودشان 
را هم نشــان دهند. خیلی خوشــحالم که واقعا دیده شدند و 

توانایی های شان را نشان دادند.
او با بیان این مطلب که بازیکنان جوان به خوبی از فرصت 
به دست آمده بهره بردند تصریح کرد: واقعا پتانسیل بالایی در 

ایــن بازیکنان جوان وجود دارد. همــه آنها آینده دار و توانمند 
هســتند و قدر این فرصت بزرگ را دانســتند. در اردن و ژاپن 
از هر لحظه ای که به آنها داده می شد استفاده می کردند و این 
اتفاق خوبی برای بسکتبال کشور است. به نظرم حضور در این 
دو تورنمنت با ترکیبی جوان گامی بسیار بزرگ و موثر در رشد 

بسکتبال کشور بود که تاثیراتش در آینه دیده می شود.
حاتمی در پاسخ به این سؤال که ارزیابی اش از تیم لبنان 
به عنوان یک مدعی در غرب آســیا چیست؟ بیان کرد: به آن 
دســته از منتقدان می گویم که به هیچ وجه دعوت کردن یک 
بازیکن 38 ســاله به اردوی تیم ملی و تبعه کردن یک بازیکن 
آفریقایی – آمریکایی تحول نیســت. تحــول حضور بازیکنانی 
چون وحید دلیرزهان در ترکیب اصلی تیم ملی ایران است که 
تاثیراتــش را در آینده می بینیم. ما جوانانی به تیم ملی تزریق 

کرده ایم که آینده ایران را خواهند ساخت.
سرمربی تیم ملی بســکتبال ایران ادامه داد: ما به دنبال 
رشد و گسترش بســکتبال هستیم و جوان ها را وارد کرده ایم. 
مطمئن باشــید آینده هم برای ما خواهد بود. شــاید در این 
تورنمنــت برابر لبنــان باخیتم اما آینــده را جوانان ما تعیین 

می کنند و قدرت شان را نشان خواهند داد.
حاتمی با تشکر از تمام کسانی که در این مدت به او و تیم 
ملی کمک کردند بیان کرد: جا دارد از همه بازیکنانی که تحت 
فشار مســابقات لیگ بودند و با یک بهانه می توانستند در تیم 

ملی نباشــند تشکر کنم که وقت گذاشتند و برای پیراهن تیم 
ملی کشورشــان جنگیدند. از تمام باشگاه ها هم تشکر می کنم 
که با تیم ملی همکاری کردند و از شهرداری تبریز هم ممنون 
هســتم که این فرصت را داد در خدمت تیم ملی باشــم. او در 

پایان به ســؤال ایسنا مبنی براین که علاقه دارد کارش در تیم 
ملی را ادامه دهد؟ گفت: زمانی که آمدم به این فکر نکردم که 
تــا چه زمانی می مانم. آمدم که خدمت کنم. به عنوان ســرباز 

بسکتبال کشورم و هر زمان که باشد در خدمتم.

سرویس ورزشی-
اســتقلال تهران در دربی 84 تهران موفق به شکست دادن پرسپولیس شد، 
این پیروزی در شــرایطی رقم خورد که شاید کمتر کسی تصور آن را می کرد که 
استقلال با این تیم جوان و کم تجربه اش بتواند رقیب سنتی خود را شکست دهد. 
این تصور زمانی به واقعیت نزدیک تر می شــد که بدانیم پرســپولیس در این 

فصل نمایش بسیار خوبی داشت و با قدرت نیز بر صدر جدول تکیه زده بود.
در عمل اما اتفاق دیگری رخ نداد و پرســپولیس دربی را با نتیجه ســه بر دو 
باخت. در رقم خوردن این نتیجه، عوامل بسیاری نقش داشت که در ادامه تنها به 

چند مورد از آنها اشاره می شود:
۱- پرســپولیس کاملا مغرورانه وارد دربی شد، این را می شد از ترکیب اولیه 
تیم تشخیص داد. به عنوان نمونه برانکو بدون توجه به توانایی های بهنام برزای و 
قابلیت های تهاجمی این بازیکن در سمت راست استقلال، از فرشاد احمدزاده در 
دفاع چپ تیمش اســتفاده کرد. استفاده از این بازیکن سرعتی و البته ضعیف در 
کارهای دفاعی و نزدیک کردن او به محســن مسلمان، نشان از تفکرات هجومی 
برانکو برای این بازی داشــت، غافل از این که پشــت سر این بازیکن فضای بسیار 
مناســبی در اختیار برزای یا کاوه رضایی قرار می دهد و اســتقلال می تواند از این 

فضا استفاده کند!
2- دومین اشتباه سرمربی پرسپولیس، استفاده از حسین ماهینی در هافبک 
دفاعی بود. نبود کامیابی نیا در ترکیب موجب شــد که برانکو به فکر اســتفاده از 
ماهینــی در هافبک دفاعی بیفتد غافل از اینکه این بازیکن از فاکتورهای ابتدایی 
یک هافبک دفاعی مطمئن بی بهره است. ماهینی نه بازیکن قدرتی و تخریبی است 
و نه طراح خوب. بر همین اساس هم در طول 9۰ دقیقه او نه در جنگ های تن به 
تن موفق شــد و نه توانست سروش رفیعی و محسن مسلمان را راه بیاندازد. شاید 
اگر برانکو ماهینی را به دفاع چپ می برد و از علی علیپور یا وحید امیری در پست 

هافبک دفاعی استفاده می کرد، نتیجه دیگری برای پرسپولیس رقم می خورد.
3- سومین اشتباه سرمربی پرسپولیس در جریان بازی رقم خورد. او در اواسط 
نیمه دوم به اشــتباه رامین رضائیــان را از ترکیب خارج کرد. با خروج رضائیان از 
زمین از شــدت حملات پرسپولیس کاسته شــد. برانکو علی علیپور را به میدان 
فرســتاد و یکی از هافبک هایش را از بازی خارج کرد و اصلا به این موضوع توجه 

نکرد که قرار است چه کسی طارمی یا علیپور را تغذیه کند؟!
4- در مقابل پرسپولیس و برانکو، تفکرات استقلال و منصوریان برای این بازی 
بســیار حرفه ای و مبتنی بر آنالیزهایی بود که بر روی حریف انجام شده بود، این 
را می شد از ترکیب ابتدایی آبی پوشان متوجه شد. منصوریان به درستی برای این 
بازی از ســه هافبک جنگنده در میانه میدان استفاده کرد. او نورافکن و ابراهیمی 
را در پســت هافبک دفاعی گذاشت و از فرشید اسماعیلی جلوتر از این دو بازیکن 
استفاده کرد. همین اقدام او سبب شد که فضای مقابل مردان دفاعی اش پر شود و 
ابراهیمی و نورافکن براحتی سروش رفیعی و مسلمان را از جریان بازی خارج کنند. 
از سوی دیگر فرشید اســماعیلی نیز برابر حسین ماهینی غریبه با پست هافبک 

دفاعی موفق نشان داد به طوری که یک گل زد و یک گل ساخت.
5- دو دفاع وســط خارجی استقلال در این بازی فوق العاده و کم اشتباه بازی 
کردند. پادوانی و رابسون جانواریو تمام توپ های اول را زدند. این یعنی خارج شدن 

فوتبالیست خوبی چون مهدی طارمی از جریان بازی.
۶- و در نهایــت باید به بازی خوب کاوه رضایی نیز اشــاره کرد. تک مهاجم 
استقلال در این بازی یک تنه نظم دفاعی پرسپولیس را بهم ریخت. او در طول 9۰ 
دقیقه شــاید به اندازه دو بازی دوید. استفاده مناسب کاوه از سرعتش و رویارویی 
او با مدافعان کندی چون سید جلال حسینی و محمد انصاری معادلات را به نفع 
استقلال رقم زد. کاوه به غیر از گلی که زد، در دقایقی که تیمش تحت فشار بود، 
با در اختیار گرفتن توپ و زدن به عمق خط دفاع پرسپولیس، به خوبی فشار را از 

روی دوش سایر بازیکنان استقلال بر می داشت. 

چرادربی84تهرانرا
استقلالفتحکرد؟!

آغاز هفته 22 لیگ برتر با یک دیدار
هفته بیست و دوم لیگ برتر فوتبال ایران امروز با برگزاری یک دیدار در تهران 
آغاز می شود. با برگزاری داربی 84 پایتخت، پرونده هفته 2۱ لیگ برتر بسته شد 
تا روز سه شنبه با انجام یک دیدار مسابقات وارد ایستگاه 22 شود. با توجه به آغاز 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا، این هفته از مسابقات به صورت پراکنده و در روزهای 
سه شنبه، پنج شنبه و جمعه برگزار می شود.شاگردان مجید جلالی که هفته گذشته 
یک بار دیگر در نیم فصل دوم متحمل شکست مقابل نفت تهران شده بودند، برای 
جبران این نتیجه امروز از ساعت ۱5:3۰ در ورزشگاه شهدای شهر قدس به دنبال 
عبور از سد استقلال خوزستان قهرمان لیگ پانزدهم هستند. پیکان در بازی های 
نیم فصل دوم تنها یک پیروزی را تجربه کرده اما در آخرین بازی خانگی خود سه 
گل را وارد دروازه سپاهان کردند. پیکان در حال حاضر با 29 امتیاز در رده هفتم 
جدول قرار دارد. در ســوی دیگر این میدان استقلالی قرار دارد که تقریبا نتایجی 
سینوسی را در لیگ برتر کسب کرده و هفته گذشته موفق به شکست همشهری 
خود یعنی صنعت نفت آبادان شد و توانست با 29 امتیاز تا رده ششم جدول صعود 
کند. آنها جزو نمایندگان آسیایی ایران محسوب می شوند و هفته آینده نخستین 
دیدار خود در آســیا را برگزار می کنند و پیــروزی در این دیدار منجر به افزایش 

روحیه آبی پوشان می شود. برنامه سایر بازی های این هفته به این شرح است:
پنج شنبه، 28 بهمن

* ذوب آهن – استقلال)ساعت ۱5، ورزشگاه فولادشهر( * فولاد خوزستان – 
گسترش فولاد تبریز )ساعت ۱5، ورزشگاه غدیر( * پرسپولیس – سپاهان)ساعت 

۱7:۱۰، ورزشگاه آزادی(
جمعه، 29 بهمن

* سیاه جامگان – تراکتورسازی )ساعت ۱4:3۰، ورزشگاه ثامن الائمه مشهد( 
* ســایپا – صبای قم )ساعت ۱۶، ورزشــگاه یادگار امام قم( *صنعت نفت آبادان 
– پدیده مشــهد )ساعت ۱۶، ورزشگاه تختی آبادان( * ماشین سازی تبریز – نفت 

تهران )ساعت ۱۶:3۰، ورزشگاه یادگار امام تبریز(
اخراج بنگر از تراکتورسازی 

مدافع تراکتورســازی با تصمیم امیر قلعه نویی از این تیم کنار گذاشــته شد. 
پس از اتفاقات دیدار پرســپولیس و تراکتورسازی که منجر به اختلاف میان امیر 
قلعه نویی و محسن بنگر شده بود، سرمربی تراکتورسازی این بازیکن را از تمرینات 
تیمش کنار گذاشت و در نهایت با ادامه دار شدن ماجرا بنگر را از تیمش اخراج کرد 
و در اختیار باشگاه تراکتورسازی قرار گرفت.پس از این اتفاق اکنون سرنوشت بنگر 
در اختیار مدیران باشگاه است تا درباره او تصمیم بگیرند. محسن بنگر مدعی شده 
بود که قلعه نویی در طول بازی با پرسپولیس و در رختکن به او فحاشی کرده است.

کاپیتان پرسپولیس از بازی با سپاهان محروم نیست
کاپیتان تیم فوتبال پرســپولیس در دربــی 84 پایتخت تنها یک کارت زرد 
گرفت و اخراج نشــد. دیدار تیم های استقلال و پرسپولیس در هفته بیست و یکم 
لیگ برتر با نتیجه 3 بر 2 به سود آبی ها پایان یافت اما این دیدار در آخرین ثانیه ها 
به جنجال کشیده شد که حاصل آن اخراج مهدی رحمتی دروازه بان استقلال بود. 
رحمتی به دلیل برخورد با جلال حســینی، کاپیتان پرسپولیس کارت زرد دوم را 
گرفت و اخراج شد. در حالی که حسینی هم تا زمان سوت پایان بازی یک کارت 
زرد داشت، درگیری های بعد از بازی و شلوغی در زمین این شائبه را به وجود آورد 
که داور کارت زرد دوم را به کاپیتان سرخ پوشــان داده و او را نیز اخراج کرده اما 
در واقع، علی رضا فغانی با نشان دادن کارت های خود به بازیکنان هشدار داده که 
می تواند هنوز هم آنها را جریمه کند.بنابراین، جلال حســینی در دربی تنها یک 
کارت زرد گرفته و از دیدار تیمش برابر ســپاهان در هفته آینده لیگ برتر محروم 

نیست. فغانی دیروز این مطلب را تایید کرد.
ضربه مغزی خفیف انصاری 

و جدایی قطعی اوکراینی های پرسپولیس
برانکو ایوانکوویچ ســرمربی پرســپولیس دیروز در حاشیه تمرین تیمش و با 
اشــاره به شکستگی سر انصاری به خبرنگاران گفت: انگار اتفاق مهمی نیفتاده که 
هیچ کس به این موضوع نمی پردازد. متاســفانه روز یکشنبه گروهی از تماشاگران 
با ســنگ مستقیم به پیشانی انصاری زدند. پزشکان تشخیص ضربه مغزی خفیف 
دادند. اگر به گیجگاه یا چشــمش می خورد ممکن بود او را معلول کند. امیدوارم 
باشگاه شــکایت خودش را در این مدت اعلام کند. با این حال خوشبختانه ضربه 
مغــزی خفیف بوده و انصاری 99 درصد بازی بعدی حضور نخواهد داشــت چون 
هنوز حالش خوب نیســت. برانکو در پاسخ به این ســؤال که چرا اوکراینی ها در 
لیست ۱8 نفره پرســپولیس برای دربی حضور نداشتند، گفت: آنها یک روز قبل 
از بازی با باشــگاه توافق کردند و به خانه خودشــان باز گشتند، بروید و حالش را 
ببرید! برانکو در ادامه درباره جایگزین بازیکنان اوکراینی تیمش، گفت: فصل نقل 
و انتقالات تمام شده و بازیکنان با تیم ها قرارداد دارند. در این شرایط سخت است 
که بازیکن جدیدی بیاوریم اما باید ببینیم در بازار چه چیزی پیدا می شود. همیشه 
سعی می کنیم چهار پنج بازیکن جوان داشته باشیم که در رقابت باشند تا ببینیم 

چقدر امکان رشد دارند.

تشریح آخرین وضعیت انتخابات فدراسیون هندبال از سوی داورزنی
معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش گفت: مسائل مطرح شده در رسانه ها در مورد انتخابات فدراسیون هندبال 

برای من هم تعجب آور است. من در مورد اسامی ثبت نام شده نه با کسی صحبت کرده و نه آن را دنبال کردم.
محمدرضا داورزنی در مورد انتخابات فدراســیون هندبال و برگزاری مجمع این انتخابات اظهار کرد: در حال حاضر انتخابات 
در ۱7 اســفند ماه برگزار می شــود و آن هایی که در موعد مقرر ثبت نام کردند و اسامی آنها از قبل اعلام شده بود در پروسه تایید 
صلاحیت قرار گرفته و در انتخابات اجازه حضور دارند. او در این باره خاطر نشان کرد: من تا همین اکنون لیست کامل کاندیداها 
را به شکل کلی مرور کرده ام و تنها می دانم ۱۶-۱7 نفری ثبت نام کرده اند. داورزنی با بیان اینکه انتخابات طبق قوانین و مقررات 
برگزار خواهد شد، گفت: در این مدت برخی از رفت و آمدها انصراف و ثبت نام اشخاص صحبت می کردند اما برای من جالب است 
که نه با کســی صحبت  کرده و نه دنبال کرده ام. اکنون باید بگویم که مجمع این فدراســیون در اسفندماه برگزار می شود تا این 

فدراسیون بتواند به یک ثباتی برسد و برای المپیک 2۰2۰ بتواند برنامه ریزی انجام دهد.

اقدام ارزشمند رستمی؛ تقدیم طلای المپیک به سردار سلیمانی 
در مراسم تجلیل از شهدای شاخص ورزشکار مدافع حرم کیانوش رستمی ابتدا متنی را خواند سپس مدال طلای المپیک 
ریو خود را به ســردار ســلیمانی تقدیم کرد. از آنجا که سردار ســلیمانی در ایران نبود یک نفر به نمایندگی از او در این مراسم 
حضور داشت. تعدادی از ورزشکاران رشته های دیگر نظیر پورشیب و مبینا نژاد در تکواندو و کاراته مدال طلای قهرمانی جهان 
خود را به خانواده های شهدا تقدیم کردند. همچنین سجاد گنج زاده قهرمان کاراته جهان، الهه احمدی قهرمان جهان در رشته 
تیراندازی، امیر محمد بخشی قهرمان تکواندوی نوجوانان جهان، مه لقا جام بزرگ ملی پوش تیراندازی و سید محمد میر مهدی 
ملی پوش واترپلو نیز مدال های خود را تقدیم شــهدا کردند. در مقابل نیز هر کدام از ورزشــکاران پلاک شهدا را هدیه گرفتند.  
بهنام اسبقی نیزمدال تکواندوی قهرمانی جهان خود را به خانواده امیر حسین داداشی از آتش نشانان حادثه پلاسکو تقدیم کرد.

ما  رئیس فدراسیون ورزش همگانی گفت: تمام تلاش 
این اســت که ورزش همگانی به اندازه ای رشد کند که تا 

سال 1404 حداقل ۵0 درصد مردم ورزش کنند.
علی مجدآرا رئیس فدراســیون ورزش همگانی درباره دومین 
همایش بین المللی دســتاوردهای گذشــته در برنامه های آینده 
ورزش همگانی کشورهای جهان که 3۰ بهمن و اول اسفند برگزار 
می شــود، گفت: ما در این همایش مقالات سفارش شده داخلی و 
خارجی از ۱۱ کشــور را گرفته ایــم و 22 میهمان خارجی داریم 
که رئیس فدراســیون جهانی، دبیرکل و رؤســای آسیا و اروپا در 
این همایش حضور دارند. در مجموع می خواهیم نماینده کشورها 
مقالات خــود را ارائه داده و ما هم از تمــام ارگان های مرتبط با 
ورزش همگانی که مقالات خود را سفارش داده اند استفاده کنیم. 
در مجمــوع ۶۰۰ نفــر در ۶ کارگاه در این همایش حضور دارند.

وی افزود: فدراســیون بین المللی زورخانه ای هم در این همایش 

شرکت دارند. همچنین شرکت کنندگان2 و 3 اسفند راهی شیراز 
می شوند تا در محل های تاریخی که قابلیت نمایش ورزش همگانی 
و زورخانه ای را دارند، حضور داشته باشند.وی افزود: برای نخستین 
بار بــه جای صدای موزیک غربــی در ایروبیک از موزیک محلی 
اســتفاده می کنیم. تمامی هزینه ها هم بر عهده اسپانسرها است.

رئیس فدراسیون ورزش همگانی با بیان اینکه ایران در دنیا پیشرو 
این رشــته است، یادآور شــد: ایران در 7 سال گذشته در ورزش 
همگانی رشد داشته و این آمار از ۱۰ درصد به 2۱ درصد رسیده 
است. چشم انداز ما این اســت در سال ۱4۰4 حداقل 5۰ درصد 
مردم در ورزش همگانی فعال باشند. وی در پایان با اشاره به این 
که مسئولان ورزش همگانی ۱۱ کشور برای حضور در این همایش 
بین المللی به ایران می آیند، گفت: در حاشــیه این همایش قصد 
داریم با تمامی این یازده کشور تفاهم نامه همکاری امضا کنیم تا از 

تجربیات آنها در رشد ورزش همگانی استفاده کنیم.

حضورنمایندگان۱۱کشوردرهمایشبینالمللیورزشهمگانی


